



# LAPORAN AKTIVITI PUSAT INTERNET 1MALAYSIA KG PASIR AKAR

JENIS	MAKLUMAT	NOTA
<b>Nama acara / program</b>	1. KLIK DENGAN BIJAK	
<b>Tarikh &amp; Masa</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Aktiviti Klik Dengan Bijak di adakan pada 23 jun 2016 pada pukul 2.00 petang sehingga 4.30 petang</li> </ul>	
<b>Lokasi</b>	PI1M KG PASIR AKAR, JERTEH, BESUT, TERENGGANU.	
<b>Tujuan</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>Untuk menguji minda peserta mencari jalan keluar melalui permainan yang dinamakan maze.</li> </ul>	
<b>Butiran Penerima</b>	Purata umur bagi Latihan Keusahawanan ini adalah 7 tahun sehingga 14 tahun	Majoritinya adalah pelajar sekolah rendah
<b>Butir-butir berkaitan dengan aktiviti</b>	Peserta akan diuji dengan pelbagai jalan yang berliku-liku untuk mencari jalan keluar daripada jalan-jalan yang ada. Peserta akan mencuba banyak kali untuk melepasi jalan yang ada.	
<b>Kebaikan / kelebihan aktiviti</b>	<p><i>Klik Dengan Bijak</i></p> <p>-Peserta diminta untuk menyelesaikan masalah mencari jalan keluar melalui permainan maze. Kebaikan permainan ini, ianya menguji tahap kesabaran serta tahap pemikiran kritis dan kreatif untuk mencari jalan keluar</p>	
<b>Nama VIP</b>	-	
<b>Pelaksanaan aktiviti utama</b>	<p>Klik Dengan Bijak</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Peserta akan menyelesaikan maze atau satu lakaran jalan yang bertindan untuk mereka mencari jalan keluar. Petugas akan memantau peserta yang mengambil bahagian. Mereka yang berjaya mencari jalan keluar akan mendapat hadiah daripada petugas</li> </ul>	Pengunjung dan Ahli Pusat Internet 1 Malaysia Kg Pasir Akar
<b>Aktiviti Sokongan</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>TIADA</li> </ul>	

<b>Peserta Lain</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>- <i>Klik Dengan Bijak</i> terdiri daripada pelajar sekolah rendah dan pengunjung Pusat Internet 1 Malaysia Kg Pasir Akar</li></ul>	
<b>Keterangan gambar</b>	<p><b><u>Klik Dengan Bijak</u></b> <b>Tarikh : 23/6/2016</b> <b>Masa: 2.00 petang-4.30 petang</b></p>  	<p><i>Antara peserta yang mengikuti Klik Dengan Bijak</i></p>



*Peserta sedang menyelesaikan maze yang diberikan oleh petugas kepada*

**Terjemahan**

*TIADA*

**Dokumen Sokongan**

*TIADA*